



France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

NICKEL BELT BULLETIN

SEPTEMBER / SEPTEMBRE 2024

Hello,

I hope everyone had a chance to enjoy some summer holidays this year. Now that September is upon us, it's time for students to start their academic year.

There is a program that might be helpful for your child if they were born in **2019** or **2020**. Through the **Eye See...Eye Learn** program, the cost of their eye exam is covered by their health card. If your child is prescribed eyeglasses, they will be eligible for one **FREE** pair from July 1, 2024, until June 30, 2025.

To find the list of participating optometrists or to get more information on the program visit:

www.EyeSeeEyeLearn.ca

you can also call toll free at

1-800-540-3837

Good luck to all this school year!

If you have any questions, call us at **1-877-280-9990** or **705-969-3621**, we are always happy to help.

Until next month...

Bonjour,

J'espère que vous avez pu profiter des vacances cette été. Maintenant que le mois de septembre est arrivé, il est temps pour les étudiants et étudiantes de commencer leur année scolaire.

Il existe un programme qui pourrait être utile à votre enfant si il ou elle est né.e en **2019** ou **2020**. Grâce au programme **Eye See...Eye Learn**, le coût de l'examen de la vue est couvert par la carte Santé de votre enfant. Si des lunettes sont prescrites à votre enfant, vous aurez droit à une paire **GRATUITE** du 1er juillet 2024 au 30 juin 2025.

Pour trouver la liste des optométristes qui participent ou pour obtenir des renseignements supplémentaires visiter le site web suivant :

www.EyeSeeEyeLearn.ca

ou appelez sans frais au

1-800-540-3837

Bonne rentrée scolaire à toutes et à tous !

Si vous avez des questions, vous pouvez nous appeler et nous serons heureux de vous aider **1-877-280-9990** ou **705-969-3621**.

Au mois prochain...

705-969-3621
1-877-280-9990
www.francegelinas.ca
fgelinas-co@ndp.on.ca